
 
 
Jeg heter Randi, er 20 år og går førsteåret på aktuarfag. Jeg synes det er viktig at det er god 
kommunikasjon mellom instituttet og studentene, så jeg stiller til valg for å være det 
bindeleddet.  
 

 


